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A bizottság 2011 év folyamán 17 alkalommal ülésezett, mindösszesen 126 nyílt és 10 zárt ülési 

napirendi pontot tárgyalva. 

Az ülésekhez kapcsolódóan több alkalommal az önkormányzat fenntartásában és/vagy tulajdonában 

lévő intézményekben tett munkalátogatást. 

- Faluház és telephelyei 

- Peca-tó 

- Iharosi tábor 

- Kolozsvári utcai sporttelep 

- Ifjúsági Pont 

 

A bizottság szerteágazó, sok részterületet felölelő feladatait jó szemlélteti, hogy az 5 állandó 

bizottsági tagon kívül a 17 tanácskozáson a Polgármesteri Hivatal részéről 12-en, a város intézményei 

részről 7-en, helyben működő civil szervezetek részéről 14 fő, a helyi kisebbségek képviseletében 4 

tisztségviselő, valamint 4 „teljesen civil”polgár, 5 fő nem bizottsági tag képviselő (Szakadáti László 

alpm. - 11-szer, Tarjáni István pm. -5-ször, Kecskés László - 3-szor, Sólyomvári Béla és dr. Palovics 

Lajos 1-1 alkalommal) és egy helyi pártszervezet tagja is részt vett a munkánkban legalább egy 

alkalommal. 

A Bizottsági tagokon kívül a legtöbbet Szakadáti László alpolgármester (11 alkalom), Mester László 

PMH kommunikációért felelős munkatárs (12), dr. Kovács András jegyző (11) és Jámbor Imre 

intézményvezető (12) vett részt az üléseken és segítette a bizottság tevékenységét. 

A civil szervezetek közül a Viadukt SE képviseltette magát a legtöbb (5) alkalommal (dr. Cserniczky 

Tamás elnök személyében) üléseinken. 

 

A Bizottság ülésein végzett munka – a napirendek, írásos anyagok, valamint a meghozott döntések, 

ajánlások, állásfoglalások – a 2010-es önkormányzati választásokat követően az elmúlt évben is 

tovább szélesedő nyilvánosság részeként jól nyomon követhető a város hivatalos honlapján, a 

bizottság mindenki számára könnyen hozzáférhető jegyzőkönyvein keresztül.  

 

Ugyanakkor néhány olyan fontos és jelentős közösen elvégzett részfeladatot az alábbiakban emelnék 

ki, amelyek jól illusztrálják azt a szemléletváltást, melyet a bizottság szakterületén az Új korszak 

változásaiból az első teljes év felmutathat. 

 

A szakbizottság megkülönböztetett figyelmet fordított a város civil szerveződéseivel való 

kapcsolattartásra. Ennek érdekében tájékozódó találkozókat, munkamegbeszéléseket 

kezdeményezett a Biatorbágyi Ifjúsági Bűnmegelőzési Klubbal, a Fiatalok a Fiatalokért Egyesülettel, a 

Benta Baranta csapattal, a Viadukt Sport Egyesülettel, a Budavidék Zöldút Szövetséggel. Ez utóbbi 

szervezettel való élő kapcsolat felvétele eredményeként az év végén Biatorbágy Önkormányzata tagi 

státusszal csatlakozott a szervezethez. 

 



Kezdeményezésünkre az Ifjúságsegítő Szolgálat egyeztető értekezletet tartott az ifjúsági korosztály 

számára szabadidős programokat szervező/tartó civil szervezeteknek, munkájuk minél hatékonyabb 

végzésének összehangolása érdekében. 

 

Játszótereink önkéntességen alapuló, közösségi munkában való felújítási-karbantartási munkáinak 

elvégzésére sikeres lakossági akciót szerveztünk. 

 

Kezdeményezésünkre Biatorbágy Város színes programokkal és 6 látogatható helyszínnel csatlakozott 

az „1000 magyar ház” - Kulturális Örökség Napjai rendezvénysorozat 2011-es országos 

rendezvényeihez több civil szervezet, intézmény és egyházi közösség együttműködésével. 

  

Javaslatunkra a képviselő-testület felülvizsgálta és „használhatóvá tette” a Szép porta Biatorbágyért 

elismerő cím adományozására vonatkozó rendeletét. 

 

A bizottság munkája során kiemelt feladatának tekintette az önkormányzati rendezvények minél 

színvonalasabb megrendezése előkészítésének figyelemmel követését és a megtartott események 

értékelését, valamint a tapasztalatok beépítését a további tervező-szervező munkába. 

 

Az év során kezdeményezője volt a meglévő testvér-települési kapcsolatok (Herbrechtingen, 

Gyergyóremete, Kiti) tartalmi fejlesztésének, valamint új kapcsolat-felvételeknek. Ennek 

eredményeként mindhárom meglévő testvér-településünkkel egyeztetések történtek a kapcsolatok 

további minőségi fejlesztése érdekében. A bővülés tekintetében a csallóközi Alistál település 2012 

nyarán hivatalosan testvértelepülésünkké válik, a kárpátaljai Nagydobrony településsel pedig komoly 

előkészítő egyeztetések folynak a 2013-ra tervezett, hivatalos kapcsolat alakítás érdekében.  

Előkészítő egyeztetések kezdődtek a lengyelországi Koscielisko településsel is egy későbbi hivatalos 

kapcsolat kialakításának lehetőségeiről a Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat közvetítésével. 

 

Nánási Tamás helyben élő közéleti személyiség, újságíró, 1956 kutató kezdeményezésére 

bábáskodtunk egy régi erkölcsi és társadalmi adósság rendezésében, az 1956-os biatorbágyi 

forradalmi eseményekben részt vállaló és áldozatot hozó polgárok – sajnos zömében posztumusz – 

kitüntető elismerésének megszületésében és megtörténtében.  

 

Az év során megkezdtük Biatorbágy Város Sportkoncepciójának, valamint Közművelődési 

Koncepciójának felülvizsgálatát, amely munka 2012 és során fejeződik be, és annak 

eredményeképpen a modern, fejlődő kisváros sajátosságait és jövőben elérendő és elérhető céljait a 

kor lehetőségeihez igazodó átfogó terv alapjai állnak össze. 

 

Egy civil lakossági felvetést hivatalos mederbe terelve szorgalmazói voltunk a Szily-kastélyban egy 

évtizede bezárva álló, és ez idő alatt hanyag módon jelentősen leromlott állapotba került tornaterem 

felújításának, ezzel oktatási és tömegsport célú újbóli „szolgálatba állításának”. 

 

Biatorbágy, 2012. március 17. 

 

 

Varga László sk. 



KIS Bizottság elnöke 


